
Jaarverslag 2020  &  2021  
van de Vereniging Dorpsbelangen Yde de Punt 

 

 
Bestuur: 
1.  Els Nijenhuis  voorzitter en contactpersoon MFA-overleg 
2.  Teun Meindertsma secretaris 
3.  Hans Timmer penningmeester en contactpersoon natuurterrein 
4.  Marloes Prins bestuurslid en contact persoon volkstuinen 
5.  Jan Scheepstra  bestuurslid en contactpersoon MFA-overleg 
6.  Janny van der Veen  bestuurslid, notuliste en contactpersoon paasvuur 
7.  Sieny Koopman bestuurslid 
8.  Bonnie Hilberts bestuurslid 
 
 
 
Algemeen  
Het verenigingsjaar 2020 is door Corona maatregelen voor een groot deel stil komen te staan. We hebben in 2020 
drie keer vergaderd (met het bestuur) en hebben toen nog net de jaarvergadering kunnen houden.  
Op 16 maart 2020 ging het dorpshuis dicht en mochten we niet meer samenkomen. De lopende zaken zijn zo  
goed mogelijk afgewerkt en daarna werd het stil. Het nodige overleg werd via de mail of telefoon gedaan.  
In het verenigingsjaar 2021 kon er iets meer maar ook toen hebben we regelmatig stilgestaan. De jaarvergadering  
kon niet worden gehouden en de externe contacten werden tot het minimum beperkt.  
Het is dan ook moeilijk om een goed jaarverslag te maken en daarom hebben we deze beide jaren samengevoegd  
en één verslag gemaakt van alle gebeurtenissen.  
 
Contacten: 
Het bestuur komt normaal gesproken om de zes weken bijeen met uitzondering van de zomer maanden juli en 
augustus. Verder is er contact met Renate Beuglink, plattelandscoördinator van de gemeente Tynaarlo, het  
GBOT (Gezamenlijke Belangenverenigingen Overleggroep Tynaarlo), het BOKD (Brede Overleggroep Kleine Kernen 
in Drenthe), bezoeken we het gebruikersoverleg MFA Yders Hoes en hebben  we een jaarlijks overleg met 
Woningcorporatie Woonborg.  
Deze contacten stonden nu ook op een laag pitje, als er overleg was ging dit digitaal via Teams of Zoom. 
 
Natuurterrein: 
Hans Timmer en de Natuurwerkgroep hebben regelmatig onderhoudswerkzaamheden in het Natuurgebied  
achter de visplas gedaan. Een groep van 8 personen kwam regelmatig de eerste zaterdag van de maand samen 
om te maaien, snoeien en opruimen.  
De landelijke Natuurwerkdag, op de eerste zaterdag van november,  hebben we ook weer georganiseerd.  
De dag in 2020 werd door de Corona afgelast. In 2021 is de dag wel gehouden en konden we 20 vrijwilligers 
verwelkomen. Ieder heeft zo zijn steentje bijgedragen door de paden begaanbaar te maken, vogelkers te 
verwijderen en de bank weer uit de bramen te snoeien zodat hij weer gebruikt kan worden. Als dank kreeg elke 
vrijwilliger van Landschapsbeheer Drenthe een bij-vriendelijk boompje om in de tuin te planten.  
De vereniging heeft ook 30 boompjes (meidoorn, vuilboom,wilg) gekregen en deze zijn in het Natuurgebied 
geplant.  
 
Volkstuincomplex:  
De animo voor een tuintje neemt toe. Op dit moment hebben we 11 tuinders. Twee tuinders moesten een tuintje 
delen en er is dan ook besloten om het terrein op te ruimen en opnieuw in te delen.  
Eind 2021 is hiermee gestart. Het dennenbosje is weggehaald omdat de dennen erg slecht werden, verschillende 
waren omgewaaid of dood.  Het terrein vóór de dennen is leeggehaald omdat de Corsovereniging hier geen 
gebruik meer van wil maken. Het gebied is geëgaliseerd waardoor er 3 extra tuinen bijgemaakt kunnen worden.  
Het overige deel wordt met een gras-, kruidenmengsel ingezaaid. Verder is de sloot uitgediept en er een dam met 
duiker in geplaatst. Wim Smit zal nu zijn schapen, over de dam, in het overgebleven gebied laten grazen om het 
terrein  kort en braamvrij te houden.  



 
Evenemententerrein:  
Het Evenemententerrein wordt gebruikt door Maatschap Hofstee en de Corsovereniging Yde-De Punt.  
Maatschap Hofstee onderhoudt het grasveld en de Corsovereniging teelt er dahliaknollen en gebruikt de 
dahliabloemen voor hun corsowagen. Tevens wordt in mei de Klassieke Brommerrace gehouden.  
Regelmatig zien we dat er auto’s van bewoners aan de Breukenweg het terrein gebruiken voor aan- en afvoer van  
materialen en dit is niet de bedoeling. Om een duidelijke afscheiding tussen de woningen en het terrein aan te 
geven hebben we achter de huizen een sloot laten graven. We hopen zo het probleem op te lossen.  
 
Paasvuur: 
De paasvuurbult wordt al een aantal jaren gebouwd op het weiland van Els en Roelof Nijenhuis. Helaas is het  
paasvuur al drie keer niet meer geweest. Eerst door droogte en de laatste 2 jaar door de Coronaperikelen.  
We hopen dat het in 2022 weer kan en dat de kinderen van groep acht er de brand in mogen steken.  
 
MFA Yders Hoes: 
*  Regelmatig komen de Basisschool, kinderopvang, Dorpsbelangen en de Gemeente bijeen om over punten  
    m.b.t. het MFA te bespreken. We noemen dit het Gebruikersoverleg. Er is een goed contact met alle partijen en  
    alles wordt in gezamenlijkheid besproken.  
*  Naar aanleiding van klachten van Dorpsbelangen en Vrouwen van Nu is er een metalen leuning geplaatst om de  
    toegankelijkheid van het gebouw te vergroten. Ouderen gaven regelmatig aan dat zij het moeilijk vonden om  
    de helling te nemen naar de voordeur en met name tijdens de wintermaanden. De leuning kan nu extra steun  
    geven.   
* Dorpsbelangen is druk bezig met de herinrichting van het dorpshuis. De entree is als eerste aangepakt en  
   opgeruimd. De linker wand is voorzien van vier kastjes, prikbord en schuine plank in de kleuren van het gebouw.  
   De plank voor folders, de kastjes voor (kinder)zwerfboeken en een prikbord, die voor iedereen toegankelijker is.   
   Verder zijn we nog bezig met twee fotowanden, kussens en planten op de betonnen trap en sportpictogrammen  
   op de trapwand naar de sporthal. Zo proberen we van een grijs en saai gebouw, een knus en vrolijk ruimte te  
   maken.  
* Dorpsbelangen heeft op 29 september jl.. een bijeenkomst georganiseerd voor het oprichten van een  
   activiteiten commissie voor het dorpshuis. Er zijn nu weinig activiteiten in het nieuwe dorpshuis. In het oude  
   dorpshuis was een bestuur aanwezig die veel organiseerde.  
   Op de oproep kwamen 27 personen samen en hiervan waren 10 personen bereid om zitting te nemen in het  
   nieuwe bestuur.  Iedereen is enthousiast en de eerste activiteiten zijn al geweest.  
    
Veiligheid Norgerweg:  
De Norgerweg blijft een moeilijke weg om de veiligheid te waarborgen. Na veelvuldig overleg met ambtenaren 
van de gemeente Tynaarlo, wethouder infrastructuur, Dorpsbelangen Donderen en Veilig Verkeer Nederland 
(VVN) hebben we de veiligheid niet kunnen verhogen.  
Op advies van VVN is de snelheid op De Punt aangepast zodat de hele Norgerweg, in de bebouwde kom, 30 km is 
geworden en de bebouwde kom d.m.v. een versmalling duidelijker is aangegeven. Ook werd door VVN  
geadviseerd om auto’s langs de weg te parkeren om de snelheid naar beneden te krijgen. Dit wordt op een aantal 
plaatsen al spontaan gedaan, maar geeft ook weer boze reacties van andere dorpsbewoners.  
Al met al blijft de snelheid en de veiligheid een probleem!  
 
Het ontvallen van ons bestuurslid:  
Lange tijd wisten we dat ons bestuurslid Jan Scheepstra ernstig ziek was. Op 5 oktober 2021 is Jan overleden en 
laat hij een leegte achter in het bestuur. Hij heeft nog lange tijd mee kunnen draaien maar aan het eind moest hij 
toch regelmatig afzeggen. We kijken terug op fijne jaren met Jan binnen het bestuur. Zijn inzet was altijd positief 
en op zijn tijd ook heel kritisch. Jan functioneerde als algemeen bestuurslid en had daarnaast ook zitting in het 
MFA-gebruikersoverleg. We willen Jan dan ook danken voor zijn inzet.  
 
 
Algemeen 
* Op het speelveldje aan de Duinstraat is een Canadese Esdoorn (Maple Leaf) geplant. Het was de bedoeling om  
   hiermee in 2020 aandacht te schenken aan 75 jaar bevrijding, maar helaas werd ook deze activiteit afgeblazen.  
   We hopen dat we op 5 mei 2022 hier alsnog aandacht aan kunnen besteden.  
* Op zaterdag 27 maart 2020 hebben we een zwerfafval-actie gehouden.  
   In beide dorpen waren routes uitgezet waarlangs vele vrijwilligers gewapend met prikstok en plasticzak  



   zwerfafval gingen zoeken. De oogst was ongekend. Met twee aanhangers afval konden we ons melden bij de  
   Milieustraat in Tynaarlo waar we kosteloos het afval konden storten.  
* In september 2020 hebben we ook weer op het horecaplein gestaan tijdens de uitvoering van het openluchtspel  
   “Alles Goud” . Het was een goed bezochte uitvoering met goede zaken voor het horecaplein. Leuk verdiend, dat  
   gebruikt gaat worden voor de herinrichting van het dorpshuis.  
* Eind augustus, begin september heeft de Cultuurkeet op de parkeerplaats van het MFA gestaan. De cultuur- 
   coaches van de gemeente Tynaarlo en Dorpsbelangen hadden een uitgebreid programma opgesteld voor de  
   kinderen van Yde en De Punt. Iedereen kon meedoen met stoepranden, boksen, spreken met de politie,  
   graffiti, bloemen mozaïek maken en papiervouwen en volwassenen konden op de koffie bij Dorpsbelangen. 
* Voor de vacante plaats binnen Dorpsbelangen is Wim Luinge benaderd. Hij heeft toegezegd dit te willen doen   
   als de ledenvergadering hiermee heeft ingestemd.  
   De plaats in het Gebruikersoverleg MFA is overgenomen door Marloes Prins.  
 
 
Ondanks de beperkingen door het Corona-virus  kunnen we terug kijken op twee goede jaren.  
Financieel is de vereniging  gezond en het bestuur is zoveel mogelijk actief gebleven.  We hopen dat we weer een 
normaal jaar tegemoet gaan en dat we alle activiteiten weer kunnen oppakken en ons weer kunnen inzetten voor 
een mooi en leefbaar Yde-De Punt. 
 
 
 
 
 
 
Voorzitter Els Nijenhuis     Secretaris Teun Meindertsma 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


